



Primary School Uniform Requirements

Students must wear school uniform to attend school and all school functions. Students may wear their PE uniform on the days of their PE lessons and sports activities during OLE time. Students should wear their House T-shirt during House Meeting Day and other House activities.

For Special requests, a written letter should be sent to the Chief Principal for approval.

	Summer	
	Boys	Girls
Regular	<ul style="list-style-type: none"> ◆ Short sleeve white or blue polo shirt ◆ Blue shorts ◆ Black belt(if needed) ◆ White socks ◆ Black leather shoes 	<ul style="list-style-type: none"> ◆ White or blue dress with ribbon ◆ White socks ◆ Black leather shoes
PE	<ul style="list-style-type: none"> ◆ PE shirt and shorts ◆ White socks ◆ White running shoes 	<ul style="list-style-type: none"> ◆ PE shirt and shorts ◆ White socks ◆ White running shoes
Optional Items	<ul style="list-style-type: none"> ◆ Blue cotton vest ◆ Blue cotton cardigan ◆ Orange cotton sweater ◆ Multi-functional jacket ◆ Blue School Blazer 	
Hair Style, Accessories & Others	<ul style="list-style-type: none"> ◆ Hair style should be neat and tidy with natural hair colour. ◆ Long hair should be tied up with plain colour hair band. ◆ Accessories are not suggested. ◆ School uniform should be worn for school functions during holidays. 	

“Kingkow” is our school uniform supplier, below is the information of the retail stores:

<p>Shatin Branch Shop A209, 2/F., Phase 3, New Town Plaza, Shatin Tel. No.: 2692 7188 Office Hour: 11:00 a.m. - 9:00 p.m. (Mon - Sun)</p>	<p>Olympian City Branch Shop UG21-22, Olympian City III, West Kowloon Tel. No.: 2390 6288 Office Hour: 11:00 a.m. - 9:00 p.m. (Sun - Thu) 11:00 a.m. - 9:30 p.m. (Fri - Sat)</p>
---	---

Remark: **The Festival Walk Branch** will no longer serve as the retail store for parents to purchase our school uniform. **Only 2018-19 new G1 students** can place an order at the Festival Walk Branch which **only accept cheque payments** and parents will have to pick up the ordered uniform directly at school on Friday - Saturday, 10 - 11 August, 2018 during 10:00 a.m. - 6:00 p.m.



小學校服儀容要求

學生必須穿著整齊校服上課並出席所有學校活動。如遇體育課及運動相關之其他學習經歷課堂(OLE)，學生可穿著學校運動服回校。學生亦應穿著社堂服出席社堂集會或活動。

如學生有特殊衣著需要，可以書面形式向總校長申請。

	夏季	
	男生	女生
標準服飾	<ul style="list-style-type: none"> ◆ 淺藍色或白色短袖反領襯衣 ◆ 深藍色短褲 ◆ 純黑色皮帶(如需要) ◆ 純白色襪 ◆ 純黑色平底皮鞋 	<ul style="list-style-type: none"> ◆ 淺藍色或白色連身裙 ◆ 純白色襪 ◆ 純黑色平底皮鞋
運動服飾	<ul style="list-style-type: none"> ◆ 學校短袖運動衫及運動短褲 ◆ 純白色襪 ◆ 白色運動鞋 	<ul style="list-style-type: none"> ◆ 學校短袖運動衫及運動短褲 ◆ 純白色襪 ◆ 白色運動鞋
可供選擇的服飾	<ul style="list-style-type: none"> ◆ 藍色棉質背心毛衣 ◆ 藍色棉質長袖毛衣 ◆ 橙色棉質毛衣 ◆ 多功能外套 ◆ 藍色校褸 	
髮型、髮飾及其他	<ul style="list-style-type: none"> ◆ 自然的頭髮顏色，頭髮保持整潔 ◆ 長髮應以淨色橡筋束起 ◆ 不建議配戴任何飾物 ◆ 學生於假日回校參加學校活動均須穿著整齊校服 	

本校校服供應商是「Kingkow」，分店資料如下：

沙田分店

沙田新城市廣場三期2樓 A209 舖
 電話號碼：2692 7188
 營業時間：上午 11 時至下午 9 時
 (星期一至日)

奧海城分店

西九龍奧海城商場三期 UG21-22 舖
 電話號碼：2390 6288
 營業時間：上午 11 時至下午 9 時
 (星期日至四)
 上午 11 時至下午 9 時 30 分
 (星期五至六)

備註：又一城分店已不再為本校提供訂購校服服務，現只為 2018-19 小一新生提供訂購服務，只接受支票付款，並可於 2018 年 8 月 10 及 11 日(星期五及六)上午 10 時至下午 6 時在學校領取預訂的校服